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posiedzenia Rady Osiedła Piastów 
z dnia .26.05.2017. 

Posiedzenie otworzyła o godz. 16:30 i prowadziła Przewodnicząpa Zarządu Osiedla 
Piastów Alicja Hepper, która na wstępie: 
l) stwierdziła na podstawie listy pbecności, że w posiedzeniu bierze udział 10 członków Rady 
Osiedla Piastów, co jest liczbą wystarczającą do podejmowania przez Radę uchwał; 
2) powierzyła protokołowanie posiedzenia Urszuli Kopackiej ; 
3) przedstawiła porządek obrad posiedzenia ,zawarty w zawiadomieniu o jego zwołaniu, do 
którego obecni na posiedzeniu członkowie Rady i Zarządu Osiedla Piastów nie wnieśli uwag 
- 'llJlfowadzili następuj~e zmiany: 
Przewodnicząca Alicja Hepper pokrótce przedstawiła wniosek Projektu uchwały Rady Miasta 
Kędzierzyu",KojJe zrnieniąjącej uchwałę w sprawie ustalenia zasad i trybu przeprowadzania 
konsultacji w przedmiocie Budżetu Obywatelskiego w ramach budżetu miasta Kędzierzyn
Koźle .. 
Rada osiedla/Piastów pozytywnie zaopiniowała: 
Punld 1 projektu, który uwzględnia w kręgu mieszkańców rówmez osoby 
ubezwłasnowolnione całkowicie oraz nie posiadające numeru pesel - opiniuje pozytywnie 
jednogłośnie 

Punkt 3- bez uwag 
Natomiast do punktu 2 Rada osiedla wnosi uwagi: 
w projekcie zawierającym propozycję poszerzenia podmiotów uprawnionych w myśl 

przepisów llstawy o samorządzie gminnym do zgłaszania zadań w przedmiocie Budżetu 
Obywatelskiego 

• brak określenia zasad w zakresie zgłaszania wniosków przez wskazane podmioty, 
• brak celowości sldadania wniosków poprzez wskazane podmioty poniewat 

{)złonkowie wskazanych podmiotów mogą składać wnioski indywidualne w ramach 
obowią;wjącego regulaminu Budżetu Obywatelskiego 

Glosowanie: 
10 głosów za 
O głosów wstrzymujących 
O głosów przeciw 
Uchwala podjęta jednogłośnie i wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

W sprawach różnych Pan Krzysztof Słowik przedstawił propozycję realizacji prac 
związanymi z budową mini tężni solankowych, wnosi o to, aby projekt budowy mini tężni 
solankowych został zrealizowany w calości a ewentualny brak posiadanych środków został 
pożyczony ze środków budżetu obywatelskiego z roku 2018 roku. 
Wniosek został odczytany i poddany głosowaniu: 
Glosowallie: 
10 głosów za 
O głosów wstrzymujących 
O głosów przeciw 

Wobec wyczerpania porządku obrad - prowadzący posiedzenie zamkną! je o godz.19:00 

W załaczeniu: 


